
 

PROTOKÓŁ Nr 2/20 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 30 stycznia 2020 roku 
 

W dniu 30 stycznia 2020 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Adam Dembowski -  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jarosław Adam Mikielski -  Członek Komisji Rewizyjnej 

4.  Pan Jan Krzykwa – Członek Komisji Rewizyjnej  

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pan Bogdan Duś – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pan Damian Dębowski – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pani Joanna Stankiewicz - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

4. Pan Stanisław Dąbrowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Nieobecny Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Tadeusz Szyszkowski - Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów  

i Infrastruktury 

2. Pan Piotr Stasiński - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

3. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz - Członek Komisji Budżetu, Finansów 

 i Infrastruktury 

4. Pan Walenty Wałejko – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

5. Pan Tomasz Zamojski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

Nieobecny Pan Sławomir Przekop 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont – Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska – Podinspektor w Urzędzie Gminy 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 11
00  

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku 

obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Suwalskiego. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez naszą jednostkę 

samorządu terytorialnego, oraz informacja o strukturze zatrudnienia oraz poniesionych 

wydatkach na wynagrodzenia nauczycieli. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski.  

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad. Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 13 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy na 2020 rok. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła  zmiany budżetu na 2020 rok: 

1. Zwiększono dochody - 275 520,- zł odszkodowanie z firmy ubezpieczeniowej za skradziony 

autobus do dowożenia dzieci do szkół, kwotę tą przeznacza się na zakup autobusu. 

2. Zwiększono dochody i wydatki w kwocie - 26 000,- zł środki EFS na realizację projektu  

w ramach  Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 - 

2020.Tytuł projektu ”Gotowi do pracy”. 

3. Zwiększono dochody i wydatki w wysokości - 84,- zł dotacja celowa na sfinansowanie wypłat 

zryczałtowanych dodatków energetycznych. 

4. Przeniesiono plan wydatków pomiędzy paragrafami na zwiększenie wydatków w zakresie 

wypłat dodatkowego wynagrodzenia rocznego ogółem - 1 823,- zł oraz na odpisy zakładowego 

funduszu świadczeń socjalnych - 986,- zł.. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, 1 głos przeciw ,wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – mogę wiedzieć czemu głos 

przeciw. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Zamojski -  ja już wypowiadałem się na 

temat zakupu autobusu. Jest to bezsens. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 
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Do p-ktu 5 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Suwalskiego. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że w związku  

z planowanym dofinansowaniem na przebudowę drogi powiatowej 1127B Wiżajny – Smolniki – 

Sidory należy podjąć uchwałę w tej sprawie. Jak pojawią się środki w budżecie to będzie 

podpisana umowa. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

Do p-ktu 6 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez naszą jednostkę samorządu 

terytorialnego, oraz informacja o strukturze zatrudnienia oraz poniesionych wydatkach na 

wynagrodzenia nauczycieli 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko przedstawił informację  

o wynagrodzeniu nauczycieli (załącznik nr 6) do którego zapoznani członkowie komisji nie 

wnieśli żadnych zastrzeżeń. 

 

Do p-ktu 7 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował o następujących sprawach: 

1. Rozpoczął się przetarg na inwestycję wodno-ściekową. Inwestycja obejmuje następujące 

etapy: dostawa i montaż pompowni ścieków wraz z osprzętem elektrycznym i sterowaniem, 

przebudowa oczyszczalni ścieków w Wiżajnach, rozbudowa ujęcia wody w Wiżajnach, budowa 

oraz dostawa i montaż pompowni wody, rozbudowa sieci wodociągowej. Do przetargu zgłosiły 

się trzy firmy. Cały przetarg jest o 100 000,- zł taniej.  

2. Będziemy ogłaszali przetarg na drogę Sześciwłóki, bo w tym okresie można znaleźć taniej 

dostawcę. Jednak na tą chwilę nie mamy informacji o dofinansowaniu. Rozstrzygnięcie będzie  

w połowie lutego. Czeka na podpis Pana Premiera. 

3. Dzisiaj przyjechał 2 tiry ze złożem filtracyjnym do uzdatniania wody w SUW. Jest już firma, 

która zaczęła remont SUW w Wiżajnach. Poziom manganu zmniejsza się, teraz jest na poziomie 

70 jednostek, a wcześniej było 100 jednostek. 

4. Jutro składam wniosek w WFOŚiGW w Białymstoku na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest. Chciałbym porozmawiać o zaciągnięciu kredytu na modernizację oczyszczalni, bo jest 

możliwość umorzenia części kredytu otrzymanego z funduszu. 

5. Jeśli chodzi o bibliotekę, to od tego roku nie możemy zrobić remontu z wolnych środków. 

Przyjedzie Pan z projektem na siłownię i plac zabaw, to poproszę jego o zrobienie pozwolenia na 

budowę. Nie będę ryzykował i uzyskamy pozwolenie na budowę, bo bez tego nie możemy 

ruszyć werandy. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – chciałbym poruszyć temat dożywiania dzieci 

w szkole. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – może zaprosimy do rozmowy 

Kierownik GOPS Panią Krystynę Gałażyn. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Zamojski – czy wyrobimy się w czasie, 

żeby zrobić remont i przenieść bibliotekę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – musimy zrobić wszystko, żeby zdążyć. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – miałem sygnały od rodziców, że jest bardzo 

wysoka cena posiłków z 4,95 zł na 8,20 zł. W Rutce-Tartak te osoby, które wykupują obiady 

prywatnie płacą mniej. W ubiegłym roku posiłki były zimne.  

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn – to nie są pytania do mnie tylko do Pani 

Dyrektor. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – czy w konkursie na dożywianie były brane 

pod uwagę zastrzeżenia z tamtego roku. 

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn – temperatura posiłków była mierzona 

 i spełniała wymagania, były konsultacje z Panią Dyrektor. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – nie znajdziemy takiej restauracji, gdzie zupa 

będzie kosztowała 8,20 zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – to nie jest przetarg, to było w formie 

zapytania ofertowego, w którym GOPS sam wymyśla kryteria 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – punktacja też powinna być inna jeżeli były 

skargi. Jeżeli chodzi o dopłacających to czemu my nie mamy wpływu na cenę. 

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn – cena nie może być inna dla tych osób, które 

dopisuje GOPS, ale już dla osób, które wykupują prywatnie cena może być inna.  Dostawca nie 

jest związany z tą ceną dla osób prywatnych, które chcą aby ich dzieci były dożywiane. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – kto wydaje u nas posiłki. W Rutce-Tartak 

przez to, że zmienił się dostawca posiłki nie są podawane na plastikach, firma sama przywozi, 

wydaje posiłki, a potem zabiera i odjeżdża.  

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn – nie dostaliśmy żadnego pisemnego wniosku 

od Dyrektora Szkoły Podstawowej.  

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – większość rodziców nie będzie brała tych 

posiłków, bo nie będą płacić po 8,20 zł za zupę bo jaka ona jest to wiadomo.  

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn – trudno mi się odnieść do jakości. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – rozmawiałem z Panią Dyrektor  

i nikt nie zgłosił żadnych zastrzeżeń w sprawie dożywiania. Jeśli było coś nie tak to zawsze było 

to zgłaszane do usługodawcy i rozwiązywane. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – ale cena poszła z 70% w górę z 4,95 zł na 

8,20 zł. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – a negocjowałeś cenę z dostawcą. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – jeszcze nie, chciałem dowiedzieć się u źródła 

jak to jest naprawdę, ale ludzie dziwią się jak zupa może kosztować 8,20 zł. Ja nie mam nic do 

przetargu. Z tego wychodzi, że każdy musi negocjować cenę prywatnie. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Zamojski – kiedy monitoring Wiżajn. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – zróbmy monitoring taki jak np. 

Tadeusz ma u siebie. Zróbmy to w maju. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – kamery, które mam u siebie są w większości 

miast w Polsce gdzie jest już zamontowany monitoring. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Zamojski – a oświetlenie Wiżajn. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – też na wiosnę w granicach maja. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – co myślicie na to, żeby sesję 

przenieść tutaj do Urzędu Gminy.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – nie bo tutaj jest za mało miejsca. 

Pewne rzeczy zamontuje się na stałe, kamera będzie przenośna na stojaku, laptop i piloty w 

walizce. Wszystko co możliwe będzie po sesji zabierane ze sobą. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – mamy problemy kadrowe, bo  

 pracownic jest na zwolnieniu, ale mamy już pracownika, który przyjdzie do pracy. 

 

 Do p-ktu 8 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął 

obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 12
00

. 

 

 

Protokołowała:                   Przewodniczący Rady Gminy 

E. Buczyńska 

                                        /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

         /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Wiceprzewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

                        /-/   Tadeusz Szyszkowski 

3. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                                    /-/ Bogdan Duś 

 

 


